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دربی سوپرلاکچری
ایمان گودرزی

خبری عجیب درباره دربی 
پایتخت منتشــر شــد. طبق 
قرعه کشی سازمان لیگ، هفته 
پنجم لیگ بیست و سوم زمان 
برگزاری دربــی تهران خواهد 
بود. با توجه بــه عقب افتادن 
بازی ها هفته پنجم هنوز زمان 
دقیقی برای این بازی مشخص 
نشده است. در حالی که هنوز 
روز و ســاعتی برای این بازی در نظر گرفته نشــده، روز گذشته خبرهای جدید و 
عجیبی پیرامون برگزاری این بازی مطرح شد؛ دربی 102 در قطر! حتی گفته شد 
که هر دو باشــگاه با فدراسیون فوتبال به دلایل متعدد به این نتیجه رسیده اند که 

بازی در کشور حاشیه خلیج فارس و در ورزشگاه لوسیل برگزار شود.
جرقه شایعه

این شــایعه روز گذشــته در برنامه تلویزیونی مطرح شد. با وجود اینکه حافظ 
کاظم زاده، مجری برنامه ورزشگاه شبکه پنجم سیما، در برنامه صبح جمعه ادعای 
خود را بســیار با احتیاط مطرح کرد اما به هر حال مدعی شــد که دوحه میزبان 

احتمالی صد و دومین جدال پرسپولیس خواهد بود.
او در این خصوص گفت: »اگر به شما بگویم شهرآورد ممکن است در قطر برگزار 
شــود، چه واکنشی خواهید داشت؟ مذاکراتی صورت گرفته، طبق شنیده های ما، 
شهرآورد صد و دوم در قطر برگزار خواهد شد؛ با حضور تماشاگران، بلیت فروشی و 

درآمد دلاری، که نکات مثبت و منفی خواهد داشت.«
مجری سپس شــنیده های خود را به این شکل توضیح داد که بازی در حضور 
وی ای آر برگزار می شود، اما داور ایرانی این بازی را قضاوت می کند. او از مهدی تاج 
و منصور قنبرزاده خواســت تا در این باره روشنگری کنند و توضیحات کامل تری 

بدهند.
ادعای تکراری

با نگاهی به گذشته متوجه می شویم این اولین تلاش ایران برای برگزاری رقابت 
رسمی در خارج از کشور نیست. پیش از این یک بار تلاش هایی برای برگزاری بازی 
ســوپرجام بین پرسپولیس و اســتقلال در آلمان وجود داشت، اما در نهایت مجوز 
برگزاری این دیدار صادر نشــد، حالا اما ادعای جدیدی در مورد دربی برون مرزی 
مطرح شده است. مهدی تاج سه روز پیش با رئیس فدراسیون فوتبال قطر نشستی 
را برگزار کرد که در آن صحبت هایی جدی درباره همکاری دو جانبه بیشتر مطرح 
شد و بنا بر اخبار، فدراسیون فوتبال قطر قرار است تاریخ موردنظر برای برگزاری و 
سازمان دهی دربی پایتخت را اعلام کند. مسابقه ای که برگزاری آن مجوزهای خاص 
از وزارت ورزش و نهادهای بالاتر خواهد داشت. در هر حال قطر از متحدان منطقه ای 
ما محســوب می شود و انجام مسابقات بزرگ در این کشور باتوجه به میزبانی جام 
جهانی، به یک سنت در این کشور بدل شده و آنها می توانند میزبان خوب و متفاوتی 
برای دربی باشــند. مســابقه ای که برای اولین بار درآمد دلاری و برگزاری در یک 
فضای متفاوت را تجربه خواهد کرد. حتی گفته می شد ورزشگاه لوسیل که میزبان 

فینال جام جهانی بوده قرار است این بار میزبان دربی پایتخت باشد.
اطلاعی نداریم!

پس از انتشــار اخبار، ســهیل مهدی درباره برگزاری دربی 102 در کشور قطر 
اظهار داشــت: »اطلاعی از این موضوع ندارم و چیزی در این خصوص به من ابلاغ 

نشده است».
وی عنوان کرد: »مهدی تاج به عنوان رئیس فدراســیون فوتبال، رئیس مجمع 
سازمان لیگ هم است و در واقع فدراسیون و سازمان لیگ به هم مرتبط هستند. 
قطعاً اگر تصمیمی گرفته شــود به ما هم ابلاغ خواهد شــد و سپس ما می توانیم 

اظهارنظر کنیم.«
مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ درباره زمان برگزاری دربی 102 گفت: 
»هنوز تاریخی مشخص نشده است. به خاطر حضور سه نماینده کشورمان در آسیا، 
سه بازی معوقه خواهیم داشــت که همه آنها برای ما مهم است. طبیعتاً رسانه ها 
روی تاریخ دربی حساس تر هستند ولی برای ما فرقی ندارد. فعلًا تاریخی مشخص 

نشده است.«
دربی لاکچری

با برگزاری دربی در قطر باشگاه ها با بلیت فروشی، درآمدی دلاری کسب خواهند 
کرد. گفته شده قیمت در نظر گرفته شده برای بلیت این مسابقه 100 دلار است، 
هــر چند ممکن این رقم تغییر کند. با توجه به حضور پرشــمار ایرانی ها در قطر 
پیش بینی می شود ورزشگاه پرُ شود. علاوه بر این همواره در دربی حرف و حدیث 
داوری وجود دارد و بناســت دربــی در قطر با VAR و البته قضاوت داوران ایرانی 
برگزار شود. پیش از این گفته شده بود که قرار است دربی 102 مهرماه برگزار شود 

اما زمان قطعی را فدراسیون قطر اعلام خواهد کرد.
فعلًا منتفی!

بــا وجود اینکه اقداماتی که برای برگزاری دیدار پرســپولیس و اســتقلال در 
قطر انجام شــده بود اما این اتفاق فعلًا رخ نخواهد داد. اگرچه هدف دو باشــگاه و 
البته فدراســیون فوتبال از برگزاری دربی 102 در قطر، درآمدزایی از حق پخش 
و بلیت فروشــی و اســتفاده از سیســتم کمک داور ویدئویی بود اما فدراسیون در 
جمع بندی نهایی به این نتیجه رســید که این دیدار در تهران برگزار شود. مهدی 
تاج شــب گذشته در مصاحبه ای رسما اعلام کرد که دربی پایتخت مانند همیشه 
در تهران برگزار می شــود و خیلی زود پرونده این شایعه جنجالی را بست. رئیس 
فدراســیون فوتبال در این خصوص گفت: »اینکه دربی در قطر یا کشــور دیگری 
برگزار شود، گمانه زنی رسانه ها بوده است. 2 روز قبل نشستی با رئیس فدراسیون 
قطر داشتیم و درمورد بازی های همه جانبه، رفت و آمد و اردو برگزار کردن برخی 
باشگاه های مان و تیم ملی در این کشور صحبت کردیم اما درمورد دربی گمانه زنی 
شد. دربی در ورزشگاه آزادی برگزار می شود و مشکلی در این زمینه برای اداره اش 
نداریم. ضمن اینکه بازی های جام باشگاه های آسیا هم در کشور عزیزمان و ورزشگاه 
آزادی برگزار می شود. البته بازی پرسپولیس و النصر بدون تماشاگر است ولی بازی 

نساجی با حضور تماشاگر در این ورزشگاه انجام می شود.«

جانشین بیرانوند مقابل النصر کیست؟

با مصدومیت علیرضا بیرانوند حالا هواداران پرسپولیس نگران وضعیت تیمشان 
در آستانه دیدار برابر النصر عربستان هستند.

 به گزارش ایســنا، با اعلام رسمی باشگاه پرسپولیس، علیرضا بیرانوند که از 
ناحیه کشاله پای چپ دچار کشیدگی درجه 2 شده است، باید حداقل دو هفته 
استراحت کند و به این ترتیب عملا نمی تواند در دیدار پرسپولیس برابر النصر به 
میدان برود. حالا ســوال اینجاست در غیاب بیرانوند چه کسی درون دروازه این 

تیم برابر النصر قرار می گیرد؟
بررسی ها نشــان می دهد در هفته ها اخیر دو دروازه بان رده امید پرسپولیس 
به نام های امیررضا رفیعی و مهرشــاد اســدی در تمرینات این تیم حاضر بودند 
و دوشــادوش بیرانونــد به تمرین پرداخته اند و حالا یکــی از آنها باید در غیاب 
بیرانوند درون دروازه پرسپولیس در دیدار برابر النصر قرار بگیرد. امیررضا رفیعی 
پارسال برای امیدهای پرسپولیس بازی می کرد و در ابتدای فصل جاری به تیم 

بزرگسالان اضافه شده و تمرینات خود را پیگیری کرده است.
بر اســاس آمار، او فصل قبل در 1۷ دیدار برای تیم امیدهای پرسپولیس به 

میدان رفته و توانسته ۵ کلین شیت به نام خود ثبت کند.
این دروازه بان جوان در مــدت 1۴۷0 دقیقه بازی، 1۵ بار هم دروازه خود را 

باز شده دیده است. 
دیگر دروازه بان جوان پرسپولیس، مهرشاد اسدی است که سابقه بازی در تیم 
پرسپولیس قائمشهر را در کارنامه دارد و پارسال به عنوان دروازه بان سوم بعد از 
احمد گوهری در پرسپولیس تمرین می کرد و فرصت بازی در لیگ را پیدا نکرد.

یادداشت

خبر

ســیاهه ای از مهاجمانی که پرسپولیس با آنها در فصل 
نقل و انتقالات تابســتانی وارد مذاکره شــده و به نتیجه 

خاصی نرسیده است.
به گزارش »ورزش ســه«، همانند ســالیان گذشــته 
پرسپولیس در بخش تهاجمی خود با مشکل بزرگی مواجه 
اســت و تلاش هر ساله این تیم برای پوشش این بخش با 

موانعی عجیب و غریب و البته مالی مواجه می شود.
آنها که فصل گذشته در انتقالی ویژه موفق شده بودند 
یورگن لوکادیــا را از هلند به خدمت بگیرند و این مهاجم 
صاحب نام علی رغم ناآمادگی در هفته های ابتدایی به عنوان 
گلزن اول این تیم ظاهر شــده بــود، خیلی زود و پیش از 
نیم فصل وی را به دلایلی عجیب از دســت دادند و دیگر 
مهاجمان لیســت این تیم نیز نتوانســتند از حیث آماری 
عملکــردی رضایتبخش را به جا بگذارنــد و در نهایت در 
پنجره تابســتانی فصل جاری جدا شدند. اتفاقی که باعث 

شــد یحیی گل محمدی بیشتر زمان خود را صرف بررسی 
گزینه هایی کند که ضمن دارا بودن کیفیت نسبی حضور در 
این تیم، از نظر مالی و بودجه باشگاه نیز شرایط لازم را دارا 
باشند. در نهایت طی هفته های اخیر سرمربی پرسپولیس 
به گزینه هایی رســید که هر کدام بنا به دلایلی نتوانستند 
مســیر مذاکره را تا عقد قرارداد دنبال کنند. آخرین مورد 
البته به دو مهاجم منتهی شــد که باشگاه مذاکرات خود 
را بــا آنها نیز دنبال کرد که این دو نیز در نهایت به توافق 
منتهی نشد تا طلسم خط حمله در آستانه حضور این تیم 
در رقابت های ترسناک لیگ قهرمانان در تقابل با حریفان 

صاحبنام و پر مهره همچنان ادامه داشته باشد.
آدمیلسون: مهاجم 29 ساله برزیلی تیم های گامبا اوزاکا 
و یوکوهاما مارینوس ترجیح داد بار دیگر با باشگاه ووهان 
چین به توافق برای ادامه همکاری برسد و کار را در فصل 
جدید در این تیم و سوپرلیگ چین دنبال کند. آدمیلسون 

هم با رقمی نزدیک به همین خواســته و با توافق یک ساله 
یک میلیون دلاری روبروی پرسپولیس قرار گرفت که آنها 

موفق به انجام این انتقال نشدند.
مارکوس پینک: فوروارد خطرناک و 32 ســاله اتریشی 
تیم شــانگهای پورت نیز با تیم شــانگهای به توافق رسید 
و دست پرســپولیس از این انتقال هم کوتاه ماند. در این 
مذاکره البته بودجه و پیشــنهاد مالی پرسپولیس نیز برای 
منتفی شــدن انتقال تاثیرگذار بود؛ پینک اتریشــی برای 
این انتقال ماهیانه درخواســت 100 هزار دلار داشت که 
از دســترس سرخ ها خارج بود. اســحاق بلفضیل: اسحاق 
بلفضیل، مهاجم 31 ســاله سابق تیم لیون فرانسه، که در 
تیم های اینترمیلان، وردربرمــن، هوفن هایم و هرتابرلین 
آلمان و… نیز سابقه بازی دارد و طی فصول 20 تا 2022 
در قرارداد با الغرافه قطر اســت کــه البته دوران خوبی را 
با این تیم پشــت سر نگذاشــته. او بازیکنی است که عقد 

قرارداد با وی از سوی باشگاه کنسل شده است.
کایسدو: در دیگر تلاش پرسپولیس برای جذب مهاجم 
خارجــی، آنها پیش از این با نظر یحیی گل محمدی اقدام 
به مذاکره با کایســدو بازیکن اسبق ابهای عربستان کرده 
بودند که سابقه حضور در تیم های اینتر و لازیو را در ایتالیا 

نیز داشته. 
در نهایت بازیکن 3۵ســاله اکوادوری، درخواست 900 

هزار دلاری اش مانع از انتقال رویایی سرخ ها شده بود.
اســتفان یووتیچ: جالب است بدانید که پرسپولیس که 
بــا بودجه نزدیــک به ۷00 هزار دلاری پا بــه بازار نقل و 
انتقالات و جذب مهاجم خارجی آزاد گذاشته، پیش از این 
در جذب و انتقال اســتفان یووتیچ مونته نگرویی هم ناکام 
بوده و این بازیکن با قــراردادی یک و نیم میلیون دلاری 

راهی لیگ یونان شد.
این بازیکن پیش از پیوستن به تیم المپیاکوس، سابقه 
بازی در تیم های مطرحی چون هرتابرلین، موناکو، ســویا، 

اینترمیلان و همچنین منچسترســیتی را نیز در کارنامه 
داشــته اســت. اســتفان یووتیچ صاحب نام ترین بازیکنی 
اســت که در نقل و انتقالات تابســتانی پرسپولیس نامش 
مطرح شــد. بازیکــن مونته نگرویی که ســابقه بازی در 
منچسترسیتی، اینتر، فیورنتینا و موناکو را دارد و در نهایت 
با المپیاکوس قرارداد بســته و زندگی حرفه ای خود را در 
یونان ادامه خواهد داد. بازیکنی که تیم های ایرانی قادر به 

استخدام او نخواهند بود.
کلبر: مهاجم بلندقامت برزیلی و آنتونی مودســت 3۵ 
ســاله فرانسوی که فصل گذشته را در دورتموند پشت سر 
گذاشــته، نیز دیگر مهاجمان خارجــی صاحب نام مدنظر 
پرسپولیس و یحیی گل محمدی بودند که درخواست ۸00 
هزار و 2 میلیون دلاری این ستاره ها نیز خارج از دسترس 
باشــگاه بود و باعث شــده تا این تیم همچنان برای پست 
مهاجم با دردســر مواجه باشــد. آنتونی مودست: مهاجم 
فرانسوی فصل گذشته دورتموند، یکی از نامزدهای حضور 
در پرسپولیس در دوره نقل و انتقالات تابستانی بوده است 
که به دلیل مبلغ قرارداد او امکان حضورش در ایران وجود 
ندارد. گفته می شد آنتونی مودست، مهاجم سابق اف سی 
کلن و بازیکن فصل گذشــته بوریسیا دورتموند، با یکی از 
مربیان پرســپولیس، به گفت وگو نشسته و طرفین شرایط 
یکدیگر را بررسی کردند. مودست اخیرا در مصاحبه ای به 
روزنامــه آلمانی »بیلد« گفت کــه در حال حاضر  الاهلی 

مصر برای عقد قرارداد با او علاقه دارد.
با این شــرایط یک ناکامی دیگر برای تلاش این باشگاه 
در انتقال مهاجم خارجی شکل گرفته و آنها که در پنجره 
تابستانی مهاجمانی چون عیســی آل کثیر، لئاندرو پریرا، 
مهــدی عبدی و شــیخ دیاباته را از دســت داده بودند و 
اکنون تنها شهاب زاهدی را به عنوان مهاجم تخصصی در 
لیســت در اختیار دارند، باید دید چه برنامه ای برای فصل 

پرماجرای پیش رو خواهند داشت.

ناکامی در جذب ستارگان سابق سیتی و اینتر و دورتموند

همه مهاجمانی که پرسپولیس می خواست و نشد!

تیم فوتبال ســپاهان در گــروه C مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان آســیا با تیم های الاتحاد عربستان، نیروی هوایی 
عراق و آلمالیق ازبکســتان رقابت می کند و از بخت بالایی 

برای صعود برخوردار است.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال ســپاهان ایران که در سید 
دوم قرعه کشی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا قرار داشت، 
در گروه C این رقابت ها با تیم های الاتحاد عربستان، نیروی 

هوایی عراق و آلمالیق ازبکستان هم گروه شد.
در این گزارش قصد داریم شــما را با رقیبان سپاهان در 

مرحله گروهی آشنا کنیم.
الاتحاد عربستان:

قهرمان فصل گذشته لیگ حرفه ای عربستان که پس از 
1۴ سال ناکامی موفق شد بالاتر از تیم های النصر و الهلال 
جام قهرمانی را بدســت بیاورد، در این فصل همانند دیگر 
تیم های متمول عربستانی خریدهای بزرگی انجام داده است. 
از مهم ترین خریدهای ببرهای آسیا می توان به کریم بنزما، 

انگولو کانته، فابینیو و ژوتا اشاره کرد.
الاتحاد که یکی از قدیمی ترین و پرافتخارترین باشگاه های 
عربســتان نیز به شمار می رود که 9۶ ســال قبل در سال 
192۷ تاسیس شد و تاکنون 9 جام قهرمانی لیگ عربستان، 
یک جام ســوپرکاپ و ۸ جام حذفی را در ویترین افتخارات 
خود قرار داده است. این تیم در حالی برای چهاردمین بار در 
لیگ قهرمانان آسیا حضور پیدا می کند که سابقه دو قهرمانی 
متوالی در این مسابقات طی سال های 200۴ و 200۵ را در 

کارنامه خود دارد.
هدایت این تیم برعهده، نونو اسپریتو سانتو سرمربی ۴۵ 
ساله پرتغالی است که سابقه مربیگری در تیم های تاتنهام، 

والنسیا، پورتو و ولورهمپتون را دارد.
سپاهان سابقه ۶ رویارویی با الاتحاد را در لیگ قهرمانان 
آســیا دارد که 3 برتری ســهم هر یک از تیم ها شده است. 
آخریــن تقابل 2 تیم به ســال 139۵ برمی گردد جایی که 
طلایی پوشان اصفهانی موفق شدند دیدار رفت را با نتیجه 2 
بر صفر برنده شده و در بازی برگشت نیز با نتیجه ۴ بر صفر 

نماینده عربستان را مغلوب کنند.
حالا الاتحــاد انگیزه های بالایی بــرای انتقام گرفتن از 

شاگردان ژوزه مورایس دارد.

نیروی هوایی عراق:
این تیم فصل گذشــته با 20 امتیاز کمتر از الشرطه در 
رتبــه دوم لیگ برتر عراق قرار گرفــت. نیروی هوایی یکی 
از تیم های قدیمی و پرافتخار عراق محســوب می شــود و 
هشــتمین حضور در لیگ قهرمانان آسیا را تجربه می کند. 
این تیم سابقه ۶ بار قهرمانی در لیگ برتر عراق را در کارنامه 
خــود دارد و 3 بار در ســال های 201۶ و 201۷ و 201۸ 

قهرمان ای اف سی کاپ آسیا شده  است.
این تیم ســابقه تقابل با ســپاهان را ندارد اما ســابقه 

هم گروهی با تیم های ایرانی در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا را در سال های 200۸ با ســایپا و 2021 با تراکتور را 
داشــته، که در سال 200۸ بعد از ســایپا در رتبه دوم قرار 
گرفت و از صعود به مرحله حذفی بازماند. همچنین در سال 

2021 نیز تنها با 2 امتیاز در رتبه چهارم قرار گرفت.
الــزورا و نیروی هوایی عراق 2 تیم قدیمی این کشــور 
محسوب می شوند که بیشتر ستاره های فوتبال عراق در یکی 
از این 2 تیم به فوتبال آسیا معرفی شدند. هدایت این تیم بر 
عهده ایوب اودیشو ۶2 ساله عراقی است که برای ششمین 

بار بر روی نیمکت این تیم قرار می گیرد.
:)AGMK( آلمایق ازبکستان

این تیم فصل گذشته در رتبه پنجم لیگ برتر ازبکستان 
بــه کار خود پایان داد ولی به لطف حذف نفتچی در مرحله 
پلی آف، موفق شــد ابتدا الســیب عمان را با نتیجه یک بر 
صفــر مغلوب کند و در مرحله نهایــی نیز با همین نتیجه 
العربی قطر را شکســت داد. برای اولین بار چهار نماینده از 
ازبکستان در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا حضور دارند 
و این سومین تجربه آلمایق در این مسابقات خواهد بود. از 
بازیکنان معروف این تیم می توان به ویتالی دنیســوف 3۶ 
ســاله اشاره کرد که ســابقه حضور در فوتبال روسیه را در 

کارنامه خود دارد.
هدایت این تیم بر عهده میرجلال کاسیموف ازبکستانی 
است. این سرمربی ۵2 ساله با تیم های بنیادکار و پاختاکور 
سابقه تقابل با نمایندگان ایرانی را دارد. سپاهان سابقه تقابل 
با این تیم را ندارد اما طلایی پوشان 13 بار مقابل نمایندگان 
ازبکســتانی قرار گرفتند که حاصل کار؛ ۶ برد، ۵ شکست و 

2 تساوی بوده است.

آشنایی با رقیبان آسیایی سپاهان

الاتحاد با بنزما و کانته به دنبال انتقام

رئیس فدراسیون فوتبال ایران گفت: شخصا 
موضوع کوتاهی دبیرکل درباره بســته شــدن 
پنجــره نقل و انتقالاتی اســتقلال را پیگیری 

می کنم.
به گزارش  مهر، مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال ایران در حاشیه نشست کلاس مربیگری 
بــرای دریافت مدرک A آســیا به خبرنگاران 
گفت: در مورد پخش و حق پخش باید یک بار 
صحبت جامعی انجام شود. در مورد بلغارستان 
تا آخرین لحظات دنبال امضای یک تفاهم نامه 
بودیم. خود صداوســیما هم دنبال این بود اما 
تفاهم انجام نشد. بازی هم پخش شد. 11 کشور 
خرید بودند. ســوئد، آلمان، شبکه بلغارستان، 
اســلوونی و… خریده بودند. نمی دانم به چه 
شــیوه ای پخش شد اما به هرحال ما باید برای 
مراجع بالادســتی حرف منظمی داشته باشیم 
و مشــخصا بگوییم با قرارداد یــا بدون قرارداد 
پخش شده اســت. امیدوارم بقیه بازی ها را با 

یک قرارداد با صداوسیما پخش کنیم.
وی با بیان این که فدراسیون هیچ نفعی بابت 
پخش این دیدار نبرده است، یادآور شد: ما هیچ 
پولی نگرفتیم. تا آخرین لحظه گفتند 30 هزار 
دلار می دهیم اما قراردادی با فدراسیون بسته 
نشده است. بابت 30 هزار دلار هنوز قراردادی 
منعقد نکرده ایم. آنچه مســلم است صرف نظر 
از مبلغ هر پخشــی باید با قرارداد انجام شود. 
برای بازی با آنگولا نمی دانم. امیدوارم این اتفاق 

بیفتد و ما با قرارداد بازی را پخش کنیم.
تــاج در مورد ماجرای میزبانی قطر از دربی 
تهران، گفــت: این موضوع تکذیب می شــود. 

برگزاری این دیدار در قطر نخواهد بود.

او درباره مشکل چمن ورزشگاه آزادی یادآور 
شد: مشــکل داریم. در کمپ تیم ملی مشکل 
داشتیم که تأمین شده و چمن بسیار خوبی در 
زمین شماره 2 داریم. زمین شماره یک را هم 
خودمان آب ندادیم چون در روزهای آینده باید 
خاکبرداری کنیم و مثل زمین شــماره 2 لوله 
گذاری شود. شرایط خاصی دارد. زمین شماره 
2 برای تیم های ملی ما قابل استفاده است. در 
مورد اســتادیوم آزادی به نظر می رسد چمن 
آماده می شــود و مشــکلی نداریم. حتما برای 
دربی هم برای بازی با النصر چمن آماده است. 
همین امروز نامه ای به پرســپولیس، سپاهان و 
نساجی زدیم تا ستاد بازی های آسیایی درست 
کنند. باید میزبانی کننــد. به فرودگاه بروند و 
استقبال کنند. به هتل بیاورند و همه شرایط را 
مهیا کنند. فکر کنم این اتفاق بیفتد و مشکلی 

وجود ندارد.
رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص تأمین 

امنیت ستاره ها و اینکه یک شرکت بیمه ای به 
رونالدو اعلام کرده مســافر ایران نشود، عنوان 
کرد: این حرف بســیار بیجا اســت. به عنوان 
ایرانی این حرف را توهین می دانیم که کســی 
بگوید در کشــور ما امنیت وجود ندارد و برای 
رونالدو مشکل به وجود می آید. او راحت می آید. 
بازی های بسیار مهمی را میزبانی می کنیم. در 
همه فصول آمده اند و رفته اند. هیچ مشــکلی 
وجود ندارد. به طرف عربســتانی هم اطمینان 

دادیم که هیچ مشکلی به وجود نخواهد آمد.
او درباره ادعای علی خطیر مدیرعامل باشگاه 
استقلال نسبت به کوتاهی دبیرکل فدراسیون 
پیرامون این موضوع تصریح کرد: خودم دنبال 

این موضوع هستم. جلسه ای با امور بین الملل 
و دبیــرکل برگزار کردیم. آن ها هم حرف هایی 
دارند که این موضوع ۴۵ روز قبل به اســتقلال 
در سامانه اطلاع داده شده و باید در این مدت 
این مساله را حل می کردند. عددش هم ناچیز 
بود. جلسه ای گذاشــتیم که این مشکل را به 

شکلی حل کنیم.
تاج درباره احتمال استفاده از سیستم داور 
 AFC :ویدئویی برای دربی 102 پایتخت گفت
دیروز به ما نامه ای ارسال کرده، حدود 20 نفر 
را معرفی کرده که فدراسیون باید از همه آن ها 
بــرای AVR میزبانی کند. 1۵ نفر عوامل این 
سیستم هســتند و ۵ نفر هم داور هستند که 

باید در اتاق بنشــینند. تعهدمان با AFC این 
بوده که اتــاق را ما تأمین کنیم و تجهیزات را 

آن ها بیاورند.
وی افزود: تجهیزات را می آورند. ما هم اتاق 
VAR را در ورزشــگاه آزادی تأمیــن کردیم. 
کیومرث هاشمی و مســئولان ورزشگاه آزادی 
آمدند. این اتاق الان آماده است. سهیل مهدی 
امروز بازدید می کند. اگر نقصی داشــته باشد 
برطرف می کنیم. هزینــه 20 نفر را می دهیم. 
ان شــاالله بازی های لیگ قهرمانان آســیا را با 
VAR برگزار می کنیم. برای دربی باید منتظر 

ماند.
رئیــس فدراســیون فوتبــال در خصوص 

شکایت هایی که چند باشــگاه از بحث تخلف 
ســپاهان داشــته اند و آیا نتایج بازی ها تغییر 
می کند، گفت: بــه کمیته انضباطی رفته و در 
صلاحیت این کمیته اســت. در صلاحیت من 
نیست. همین امروز هم جلسه ای برای حمایت 
از باشــگاه های آسیایی در سازمان لیگ برگزار 
می شــود. حمایتی که قانونی باشــد و سقف 

رعایت شود.
وی در مــورد اینکــه آیا احتمــال افزایش 
ســقف بودجه این باشگاه ها وجود دارد، عنوان 
کرد: نه، در ســازمان لیگ جلســه ای هست. 
 ممکن اســت حمایت های دیگری انجام شود 

ولی این اتفاق نمی افتد.

رئیس فدراسیون فوتبال:

مشکلی برای تامین امنیت رونالدو نیست


